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Landvik skole 
 

Agenda SMU-møte 1 - 2024/25 
Tirsdag 21. januar 2025, kl. 18.00 – ca.19.30 

Personalrommet Landvik skole – inngang Inntjore 1876 

Møteleder: FAU-leder 

 

Tilstede: Roger Susort, Hilde Steinmoen Ask, Kjetil Glimsdal, Hilde Igland, Trygve 
Johannes Lereim Sævareid, Synne Lior, Inger miljøarbeider, Hege Bråstad 
Kristiansen, Evelyn Helleland, Camilla Lethe (lærer), Stig Arve Husebø Abrahamsen, 
Gurly Dokkedal, Heidi Flakk Christensen, Ole Tom Stokkeland  

Forfall:  

SMU skoleåret 2024/25 

− Velkommen og runde rundt bordet 

 Presentasjonsrunde 

 

− Saker fra FAU 

 Skolefoto (prisestimat vedlagt for aktør nr 2) 

 Valg mellom Norsk skolefoto og Lima Foto. 

 Fikk tilbud fra Lima før jul 2024. Omtrent samme priser på de to, ikke store 

forskjeller. Begge har skolekatalog.  

 Ingen protest på at vi går for Norsk skolefoto 

 Oppdatering fra ulike komiteer 

 17. mai: Henrik Stenhaug (4C). Da er komiteen fulltallig.  

• 6. trinn i FAU kaller inn til planleggingsmøte. Leder første møtet, 

deretter ledes arbeidet av komiteen. Ta med klasselister til møtet, 

Susan Takle hjelper med dette. 

 Avslutning 7. trinn. Stig Arve undersøker. 

 Innspill på kommunens trafikksikkerhetsplan 

 Roger har spurt kommunen om de to stedene FAU har påpekt. Ved Rore 

Hageby er det en plan, mens den ved Hippen vil behandles.   

 

− Saker fra KFU 

 Møte 20. januar 2025. 

 Foreldre må følge klassene i 17. mai toget. Lærere har fri. KFU er bekymret 

for barneskolens deltakelse i toget. 
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 Vifritid.no og frivillighetssentralen. Sende melding til foreldre på Visma om 

dette.  

 iPad: Ønske fra KFU om at Grimstadskolen har lik praksis. Ulik praksis i dag.  

 Avviksskjema (QMpluss): saker som ikke løses bør ikke lukkes. En annen side 

ved dette er at man kan ønske å få frem at det kan være flere hendelser 

knyttet til en elev. Skolen informerer ansatte om at saken ikke avsluttes selv 

om avviksskjemaet avsluttes.  

 

− Saker fra skolens ansatte 

• Ansatte trives, og det er god kontinuitet i arbeidsstokken, men de er slitne. 
FAU kommenterer at det er flere store klasser. 

• SFO er noe bekymret om det blir gratis SFO for 4. trinn.  

• Økende grad av elever som mangler respekt for voksne. Retter seg ikke etter 
beskjeder, kommer for sent inn fra friminutt. Dette meldes som utfordring fra 
lærere/ansatte. Kan være foreldreveileder kurs blir aktuelt. Landvik har 10 
elever på Hommedal gård. Kanskje kan klubber og lag engasjeres for å 
oppfordres til å oppdra unger? Opplevd effekt: undersøke hvor mange som 
faktisk får lov til å spille spill de er for unge til. 

− Saker fra skolens ledelse 

 Elevundersøkelsen. Mobbing: 3 % har opplevd mobbing 

 Læringsmiljø: godt læringsmiljø og god støtte hjemmefra 

 Totalt: godt resultat. Skolen kommenterer at det er et øyeblikksbilde.  

 Økonomi og nytt fra ledelsen 

 2024: omtrent 300 000 i pluss.  

 Bistand til skolens trivselsledere (oversikt vedlagt) 

 FAU kan bruke 5000 – 10000 kr. FAU gir 6000 kr, og så kan 

trivselslederne prioritere hva de ønsker.   

 Forskrift om skoleregler og skoledemokrati 

 Tydeligere språk som gav gjenklang hos elever.  

 Skoledemokrati: veiledning på det. Samarbeidsutvalget og SMU legges 

ned, og erstattes av medvirkningsutvalg. Noen FAU-møter gjøres om til 

medvirkningsutvalgmøte. Bør dermed ta opp vedtektene til FAU som sak 

på neste møte.  

 Info om foreløpige planer for kommende skoleår 

 Leirskolen består for 7. trinn i andre skoleuke 2025/26. 

 Skoleuka: Per i dag har 6. og 7. trinn 1 time fysisk i uken. Fra høsten -  

utvider med en time for 5. trinn, en halv time fysisk for 6. og 7. trinn. 

 Skolen blir mer leksebevisst. Beholder leselekse.  

 Åpen skole og sommerfest. Flytter dette til forlengelse av skoledagen fra 

neste skoleår. Vil legge til rette for at FAU kan ha kafe-aktivitet.  

 Brøyting og strøing: Sendt ut fellesmelding til foreldre fra skolen. Kom et 

innspill på at hele skoleområdet strøs, hvis det er områder som ikke strøs 

så bør disse sperres. Skolens innstilling er at barna skal få anledning til å 

utfolde seg og leke. FAU støtter skolens linje. 
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 Foreldremøte 10. februar. Todelt – fellesøkt 2 og 2 trinn sammen i 

Imenessalen. Introduserer «Mitt valg», og informerer om andre endringer. 

Deretter klassevis i klasserom. En annen dag for 3. trinn. Det skal være 

valg, fint om FAU kan bidra til å bevisstgjøre trinnene, ved å ta kontakt 

med foreldrekontakter. Valg for 1., 3. og 5. trinn.  

 

− Eventuelt 

 Årshjul 

 Hvor mange medvirkningsutvalgmøter ønsker vi? 2 i året. Neste: 29. april. 

 HPV-vaksine 

 Spørsmål: finnes en alternativ vaksine, som er dyrere. Kan foreldre velge 

den dyrere? Skolen skiller nøye mellom helse og skole. Skolen antar at 

man må velge privat løsning. Helsestasjonen kan bidra til løsning. 

 Skjermfri uke 

 Skoler har testet ut skjermfri uke, både på skole og hjem. I løpet av uken 

diskuteres bruk av skjerm og hva den gjør med oss. Skjermfri kan bidra 

positivt på mange felt. FAU ber skolen reflektere om dette kan være et 

alternativ. Foreldre bør da utfordres om skjermbruk i hjemmet.  

 Dysleksivennlig skole. Kan man få mer opplæring i rettigheter når man har 

barn med dysleksi? Kompetanseheving på dette, både for foreldre og ansatte. 

Skolen har søkt Dysleksi Norge om å bli dysleksivennlig skole. Personalet 

orienteres om dette etter hvert. Foreldre vil bli informert.  

 

 

 

 

Referent 

Trygve Johannes Lereim Sævareid 


